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Deltagere: Line Schnejder, Michael Særslev, Rasmus Birkerod, Gunvor Bjerglund Thomsen, Pernille Hoff 

Krapper, Sandy Nielsen, Signe Mia Holm, Stine Baad Clausen, Emma 7.B, og Louis 8.B og Susanne Meyer 

Christensen. 

 

Deltagende gæster:  

 

Forplejning: Skolen sørger for nogle sandwich 

 

Fraværende: Line, Rasmus, Gunvor, Emma og Louis. 

 

Punkt 1:   

Status 

Seminar – Inklusion og arbejdsmiljø 

Pulje til fagligt løft og øget trivsel af elever i 

udsatte positioner. 

Kl. 18.30-18.50 

Vi har fortsat meget fravær blandt 

personalet pga Corona, og mange har 

været syge henover vinterferien. Før 

ferien var Nordskov hårdt ramt – nu er 

det primært på Vibeeng. Vi håber, det 

snart er overstået.  

Susanne har hele tiden ønsket at afholde 

et seminar med personalet. Det bliver i 

maj – men der er delte meninger om 

placeringen. Emnet på seminaret skal 

være inklusion og arbejdsmiljø.  

 

Faxe Kommune er blevet tildelt en pulje 

til fagligt løft og øget trivsel til elever i 

udsatte positioner.  

 

Punkt 2:  

Udtalelse til kvalitetsrapport 

- Bilag medsendes 

 Bestyrelsen skal kommentere på de 

evaluerede handleplaner i forlængelse af 

kvalitetsrapport 2018/19 og herigennem 

evt. konkludere kort, hvad der er 

væsentligt fremadrettet. 

 Bilag medsendes 

 

Kl. 18.50-19.20 

Literacy: Der er skabt et fælles sprog, og 

mange elementer bruges i dagligdagen. 

Læseindlæringen er meget 

systematiseret og har været det gennem 

mange år. Data fra test bruges til 

handleplaner for den enkelte klasse/den 

enkelte elev.  

Forældrene giver udtryk for, at de 

oplever et stort fokus på læsning og 

deres børn føler det trygt, når de er 

bekendt med systematikken. Dette kan 

for nogle børn opleves som stærkt 

motiverende.  

Der er fokus på overgange og de 
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kompetencer, der kræves af den 

enkelte elev i forhold til læsning i alle fag. 

Læsevejlederne har et konstruktivt 

samarbejde på tværs af Vestskolens 

afdelinger.  

 

Segregering: Vestskolen har i flere år haft 

fokus på at fastholde elever i almen og vi 

har gjort os erfaringer med 

mellemformer.  

Vi har fokus på dilemmaerne i forhold til 

tidlig og kort indsats kontra sen og 

langvarig indsats, co-teaching samt 

dokumentation i form af handleplaner. 

Samtidig er vi opmærksomme på 

lærernes/pædagogernes arbejdsmiljø, 

som nemt bliver presset af 

inklusionsopgaven. Dette fylder meget 

lige pt. da sygefravær i forbindelse med 

Corona har betydet, at mange 

støttetimer ikke er blevet læst. Elevernes 

trivsel påvirkes ligeledes negativt af den 

nuværende situation.  

 

Elevfravær: Vestskolen har ikke 

uddannet fraværspiloter, men har via 

trivselslærere/-pædagoger iværksat 

tiltag omkring elever med højt fravær. 

Skolen har haft et generelt fokus på 

kommunes fraværspolitik, så de enkelte 

lærerteams har haft et øget fokus på at 

reagere på bekymrende fravær.  

 

Punkt 3:  Principper til revision: 

- Kost - tilbagemelding 

Kl. 19.20-19.30 

Susanne gav en tilbagemelding fra 

ledermødet vedr. revidering af 

kostpolitikken. Der er enighed om, at den 

skal revideres.  

Vi skal dog lige afvente kommunes 

sundhedspolitik, som bliver vedtaget 

inden længe.  

 

Meddelelser  

- formand:  

- medarbejderne: 

- elevrådsrepræsentanter: 

- ledelsen:  

Kl. 19.30-19.50 

Ingen meddelelser fra formanden. 

 

Det har været svært at få enderne til at 

nå hinanden i en længere periode nu - 

det slider. 

9. klasserne har været rigtig glade for 

deres hytteture til hhv. Svendborg og 

Århus.  

Medarbejderne ser frem til at få 

afd.ledere.  
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Der har været afholdt 2 møder i det 

fælleskommunale elevråd. Der er gang i 

en indsats omkring affaldssortering. 

Elevrådet kommer ud på skolerne og 

fortæller mere i nær fremtid.  

 

Der er fundet løsninger i forhold til 

besætningen i de 9. klasser, der er ramt 

af langtidssyge lærere/opsigelser.  

Der er ansættelsessamtaler i næste uge 

til den ledige stilling.  

Ny udskolingsleder (Lennart) starter 

næste tirsdag.  

 

 

Eventuelt og punkter til næste møde 

 

NB: Næste møde flyttes til d. 16/3 (Susanne er 

forhindret d. 17/3) 

  

(kl. 19.50-20.10) 

 

Der spørges ind til kommende 0. klasser. 

Byrådet har ikke truffet endelig 

beslutning om fordelingen til kommende 

skoleår. –Men sikkert er det, at de 

kommende 0. klasser starter i førskole 1. 

maj 2022.  

 

Godkendelse af referat  

 

 

Godkendelse pr. mail og kommentarer 

indenfor 1 uge. 


